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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2023/24:636 Tidsbegränsad gårdsförsäljning

Jakob Forssmed har sagt att gårdsförsäljning kan bli verklighet under nästa år, 
vilket naturligtvis är positivt även om många önskat att detta kommit på plats 
långt tidigare. I utredningen En möjlighet till småskalig gårdsförsäljning av 
alkoholdrycker (SOU 2021:95), som departementet nu arbetar med, föreslogs 
att ”regleringen i ett första steg bör gälla i sex år från ikraftträdandet”. Detta 
skulle sticka ut från svensk rättspraxis och kraftigt begränsa effekten av 
förslaget. 

Ett företag som investerar i sin produktionsanläggning för att kunna ta emot 
besökare och idka gårdsförsäljning kan sannolikt inte skriva av de 
investeringarna på ynka sex år. Politiken behöver skapa långsiktiga villkor för 
näringslivet, och en tidsbegränsad gårdsförsäljning vore allt annat än det. 

Mot bakgrund av detta önskar jag fråga socialminister Jakob Forssmed 
följande: 

 

Avser ministern och regeringen att i arbetet med förslaget om gårdsförsäljning 
behålla utredningens förslag om att i ett första steg endast tillåta 
gårdsförsäljning i sex år från ikraftträdandet? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-21
Besvaras senast
2024-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


